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18.2 Motion om att samplanera terrassbygge för I- husets 
mellanvåning med den kommande fasadrenoveringen 
 
 
Bakgrund 
 
Vi i I-husets mellanvåning vill lämna in en motion om att sam-planera det terassbygge vi så 
många gånger har pratat om med kommande fasadrenovering. 
 
Vi tänker att det kanske skulle vara bra att ta upp det i samma upphandling ( vi är väl 
medvetna om att vi behöver betala för terassbygget). Tanken är att det skulle var sämre att 
göra detta efter fasaden är renoverad. 
 
Det är ohållbart att leva med det svarta plåttaket som strålar in värme i våra lägenheter, 
dessutom är skulle det bli en stilig och vacker förändring på huset uteplatser där lite 
stadsodling skulle kunna förekomma. Det skulle hjälpa mot värmen och samtidigt höja 
föreningens utseende och naturligtvis skapa mycket glädje för oss som lever här utan uteplats. 
 
Vi tycker att föreningen ska rösta igenom att: 
 
- godkänna en samplanering av fasadrenovering och terassbygge. 
 
Övrig planering av bygget kan påbörjas då vi vet om detta har godkänts. De fyra hushållen ( 
fem lägenheter med undertecknad och Leo Svensson Sander äger två lägenheter som just nu 
fungerar som en femma/ gemensamt boende) 
 
Förslag till beredning 
 
Föreningen är mitt i en upphandling för fasad och fönster som vi hoppas kunna starta med så 
fort som möjligt. Vi saknar en utredning på om det är möjligt att genomföra ett terassbygge på 
I-husets tak samt vilka eventuella arbetsmoment som skulle krävas. En sådan utredning skulle 
väsentligt stanna upp upphandlingsprocessen och försena fasadrenoveringen, vilket i sin tur 
skulle kunna påverka föreningens ekonomi negativt. 
 
Styrelsens förslag till beslut är att rösta mot detta.  


